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Про розгляд звернення

Шановний Владиславе Юрійовичу!

Ваша електронна петиція (далі – звернення), яка не набрала необхідної
кількості  голосів,  щодо  створення  комфортних  умов  на  набережній
(відновлення  огорожі,  установка  місць  для  відпочинку,  урн,  туалетів,
освітлення)  управлінням  капітального  будівництва  Міської  ради  міста
Кропивницького (далі – Управління) розглянута.

Враховуючи те, що електронна петиція не набрала необхідної кількості
голосів  в  строк,  який  визначено  в  Статуті  територіальної  громади
міста Кропивницького, зі змінами, відповідно до норм ст. 23І Закону України
"Про  звернення  громадян",  електронну  петицію  розглянуто  як  звернення
громадян.

В межах повноважень Управління повідомляємо наступне.
Робочою групою з вивчення питань щодо комплексної реконструкції

набережної р. Інгул на відрізку від вул. Михайлівської до вул. Київської в
м. Кропивницькому до якої входять Народний депутат України Яриніч К.В.,
депутати  та  представники  виконавчих  органів  Міської  ради
міста  Кропивницького,  архітектори  та  представники  громадськості
розроблено  технічне  завдання,  в  якому  враховані  пропозиції  аналогічні
Вашим. 

Управлінням  17  липня  2018  року  укладений  договір  з  проектною
організацією ТОВ "АБРИС "ЛИБІДЕЯ" на розробку проектно-кошторисної
документації  на  об´єкт  "Реконструкція  набережної  р.  Інгул  від
вул. Михайлівської до вул. Київської в м. Кропивницькому". 

З повагою

Секретар міської ради А.Табалов
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